

South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

South Cove Manor Updates

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

The Massachusetts Department of Public Health has mandated that all Nursing Home staff members must receive the Bivalent COVID-19 Booster by December 1, 2022. We will be providing both the Moderna and Pfizer Boosters to our staff members on two dates in November. On November 15th, we will have the Pfizer booster available, and on November 22nd, the Moderna booster will be available.

In addition to these boosters being available for staff, we will also provide the booster to any eligible resident that wishes to receive it. You will be receiving communication from our staff over the next several days to discuss this opportunity with you, and to ask for consent to administer either the Pfizer booster on November 15th, or the Moderna booster on November 22nd.

Please feel free to reach out to Li Chen, our Administrator, Michael O'Brien, our Director of Nursing, or me with any questions.

Thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely, William J. Graves President & CEO

2/9/2023, 10:39 AM

中華頤養院更新

親愛的中华颐养院的家人和朋友:

马萨诸塞州公共卫生部已要求所有疗养院工作人员必须在 2022 年 12 月 1 日之前接受二价 COVID-19 加强针。我们将在 11 月的两个日期向我们的工作人员提供 Moderna 和辉瑞加强针。 我们在11 月 15 日提供辉瑞加强针和11 月 22 日提供Moderna 加强针。

除了提供员工加强针,我们将向任何希望获得加强针的院民提供。在接下来的几天里,您将收到我们工作人员的来电,与您讨论这个机会,并请求同意在 11 月 15 日或 11 月 22 日给予辉瑞加强针或 Moderna 加强针。

如有任何问题,请随时与我们的管理员李力、我们的护理总监 Michael O'Brien 或我联系。

再次感谢您对中華頤養院的信任。

真摯地, 威廉·J·格雷夫斯 總裁兼首席執行官

Please support
South Cove Manor

請支持 中華頤養院



Click here for Donation Form to mail a check





2 of 3 2/9/2023, 10:39 AM

South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

288 Washington Street, Quincy, MA 02169 (617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please (Unsubscribing is not supported in previews).

3 of 3